

Terms & Conditions – Yearly Membership Package (Version 1 – Jan 2026)

1. General

By purchasing any membership package from this website, you acknowledge that you have read, understood, and agreed to the following Terms & Conditions. If you do not agree with any part of these terms, please do not proceed with the purchase.

2. Membership Duration, Expiry & Lapse

- All membership packages are **yearly memberships**.
 - Membership is **valid for one (1) year from the date of purchase**.
 - **Membership will automatically lapse after one year**.
 - There is **no auto-renewal and no renewal button** on the website.
 - To continue access after expiry, members must **repurchase the membership package** as a new purchase.
 - Access to shared resources will end once the membership expires.
-

3. Membership Packages

There are **four (4) membership packages** available:

- Secondary 1
- Secondary 2
- Secondary 3
- Secondary 4

Each membership package provides access **only to the selected level**. Access to other levels is not included unless separately purchased.

4. Membership Pricing

- **Fixed price:** SGD\$250 per package
 - Prices are subject to change without prior notice, but confirmed purchases will not be affected.
-

5. Membership Content

Secondary 1 Package

Includes:

- **More than 100 test and examination papers for G2, G3 & HCL** from various Singapore Secondary schools (2021–2025)
 - **Textbook reading & vocabulary videos** for all chapters for G2, G3 & HCL
 - **Textbook exercise answers videos** for all units for G2, G3 & HCL
 - **Workbook exercise answers videos** for all units for G2, G3 & HCL
 - Worksheets and other miscellaneous learning resources
 - Ongoing updates throughout the membership year
-

Secondary 2 Package

Includes:

- **More than 100 test and examination papers** for G2, G3 & HCL from various Singapore Secondary schools (2021–2025)
 - **Textbook reading & vocabulary videos** for all chapters for G2, G3 & HCL
 - **Textbook exercise answers videos** for all units for G2, G3 & HCL
 - **Workbook exercise answers videos** for all units for G2, G3 & HCL
 - Worksheets and other miscellaneous learning resources
 - Ongoing updates throughout the membership year
-

Secondary 3 Package

Includes:

- **More than 75 test and examination papers** for G2, G3 & HCL from various Singapore secondary schools (2021–2025)
 - **Textbook reading & vocabulary videos** for all chapters for G2, G3 & HCL
 - **Textbook exercise answers videos** for all units for G2, G3 & HCL
 - **Workbook exercise answers videos** for all units for G2, G3 & HCL
 - Worksheets and other miscellaneous learning resources
 - Ongoing updates throughout the membership year
-

Secondary 4 Package

Includes:

- **More than 70 test and examination papers** for G2, G3 & HCL from various Singapore secondary schools (2021–2025)
 - **Textbook reading & vocabulary videos** for all chapters for G2, G3 & HCL
 - **Textbook exercise answers videos** for all units for G2, G3 & HCL
 - **Workbook exercise answers videos** for all units for G2, G3 & HCL
 - **Vocabulary replacement exercise videos** for **O-Level Chinese examination revision**
 - Worksheets and other miscellaneous learning resources
 - Ongoing updates throughout the membership year
-

6. Content Updates

- Membership content may be updated, added, revised, or reorganised during the validity period.
 - Updates are provided to enhance learning quality but are **not guaranteed on a fixed schedule**.
-

7. Answer Accuracy & Feedback

- Answers provided for test and examination papers may originate from **multiple sources**, including students, parents, schools, and original creator solutions.
 - While reasonable care is taken, errors may occasionally occur.
 - If you identify any errors, please email **freechinese**materials@gmail.com**** with clear details for review and correction.
-

8. Access Method

- Membership resources are provided via **Google Drive**.
 - Access will be shared **only after full payment is received and verified**.
 - Access is granted to **one individual user only**.
-

9. Usage Restrictions

- All materials are for **personal, non-commercial educational use only**.
 - Sharing, reproducing, redistributing, reselling, uploading, or forwarding any materials is strictly prohibited.
 - Any breach may result in **immediate termination of membership without refund**.
-

10. No Refund & No Pro-Ration Policy

- **No refunds or pro-rated payments will be provided under any circumstances after purchase**, including change of mind, partial usage, or early termination.
-

11. Free Resources

- Users who do not purchase a membership package may continue to:
 - Access the website's **free learning resources**
 - Participate in the **1-for-1 exchange of test and examination papers**
-

12. Account Suspension & Termination

The website reserves the right to suspend or terminate access without refund if:

- Membership materials are shared or misused
 - These Terms & Conditions are violated
 - Fraudulent or abusive behaviour is detected
-

13. Limitation of Liability

- All materials are provided for educational support only.
 - Academic results or examination performance are **not guaranteed**.
 - The website shall not be liable for any losses arising from the use of the materials.
-

14. Amendments

- These Terms & Conditions may be amended at any time without prior notice.
 - Continued use of the membership constitutes acceptance of the revised terms.
-
-

年费会员配套条款与细则

第一条 总则

凡购买本网站任何会员配套者，即表示您已阅读、理解并同意遵守以下条款与细则。若您不同意其中任何内容，请勿进行购买。

第二条 会员期限、到期与失效

- 所有会员配套均为年费会员。
 - 会员有效期为自购买日起计算的一（1）年。
 - 会员将在一年期满后自动失效。
 - 本网站不设自动续费功能，也没有续费按钮。
 - 会员到期后，如需继续使用资源，须重新购买会员配套。
 - 会员到期后，将无法继续访问已共享的 **Google Drive** 资源。
-

第三条 会员配套类别

本网站共提供以下四（4）种会员配套：

- 中一（Secondary 1）
- 中二（Secondary 2）
- 中三（Secondary 3）
- 中四（Secondary 4）

每个会员配套仅包含所选年级的资源，不包含其他年级内容，除非另行购买。

第四条 会员价格

- **定价：** 每个配套 **\$250 新元**
 - 本网站有权调整价格，惟已完成的订单不受影响。
-

第五条 会员内容说明

中一 (Secondary 1) 会员配套

包含以下内容:

- 超过 100 份来自不同学校的测验及考试试卷 (2021–2025)
 - 课本朗读与词语讲解视频 (涵盖所有 G2, G3 和高级华文课文)
 - 课本练习答案讲解视频 (涵盖所有 G2, G3 和高级华文单元)
 - 作业簿练习答案讲解视频 (涵盖所有 G2, G3 和高级华文单元)
 - 练习纸及其他补充学习资源
 - 会员期间内持续更新内容
-

中二 (Secondary 2) 会员配套

包含以下内容:

- 超过 100 份来自不同学校的测验及考试试卷 (2021–2025)
 - 课本朗读与词语讲解视频 (涵盖所有 G2, G3 和高级华文课文)
 - 课本练习答案讲解视频 (涵盖所有 G2, G3 和高级华文单元)
 - 作业簿练习答案讲解视频 (涵盖所有 G2, G3 和高级华文单元)
 - 练习纸及其他补充学习资源
 - 会员期间内持续更新内容
-

中三 (Secondary 3) 会员配套

包含以下内容:

- 超过 75 份来自不同学校的测验及考试试卷 (2021–2025)
 - 课本朗读与词语讲解视频 (涵盖所有 G2, G3 和高级华文课文)
 - 课本练习答案讲解视频 (涵盖所有 G2, G3 和高级华文单元)
 - 作业簿练习答案讲解视频 (涵盖所有 G2, G3 和高级华文单元)
 - 练习纸及其他补充学习资源
 - 会员期间内持续更新内容
-

中四 (Secondary 4) 会员配套

包含以下内容:

- 超过 70 份来自不同学校的测验及考试试卷 (2021-2025)
 - 课本朗读与词语讲解视频 (涵盖所有 G2, G3 和高级华文课文)
 - 课本练习答案讲解视频 (涵盖所有 G2, G3 和高级华文单元)
 - 作业簿练习答案讲解视频 (涵盖所有 G2, G3 和高级华文单元)
 - 中四会考 (O 水准) 词语替换练习视频
 - 练习纸及其他补充学习资源
 - 会员期间内持续更新内容
-

第六条 内容更新说明

- 会员期间内, 学习资源可能会不定期新增、修订或调整。
 - 所有更新旨在提升学习质量, 但不保证固定更新频率或数量。
-

第七条 答案准确性与反馈

- 测验及考试试卷的答案来源可能包括学生、家长、学校及自行整理内容。
 - 本网站已尽合理努力确保答案准确性, 但仍可能出现个别错误。
 - 如发现任何答案错误, 欢迎电邮至:
freechinesematerials@gmail.com
并提供清楚说明, 以便审核与修正。
-

第八条 资源提供方式

- 所有会员资源将通过 **Google Drive** 提供。
 - 仅在成功收到并确认付款后, 才会分享资源访问权限。
 - 每个会员配套仅限一位个人用户使用。
-

第九条 使用限制

- 所有资源仅供个人、非商业学习用途。
 - 严禁任何形式的分享、转发、复制、转载、出售、上传或商业使用。
 - 若发现违规行为, 本网站有权立即终止会员资格, 且不予退款。
-

第十条 不退款及不按比例退款政策

- 所有会员费用一经支付，概不退款，亦不提供任何按比例退款，包括但不限于：
 - 改变主意
 - 部分使用
 - 提前终止
 - 对内容不满意
-

第十一条 免费资源

- 未购买会员配套的用户，仍可继续：
 - 使用本网站提供的**免费学习资源**
 - 参与**试卷一换一（1-for-1）**交换活动
-

第十二条 账号暂停与终止

如发生以下情况，本网站有权在不退款的情况下暂停或终止会员资格：

- 会员资源被滥用或分享
 - 违反本条款与细则
 - 涉及欺诈或不当行为
-

第十三条 责任限制

- 所有资源仅作为学习辅助用途。
 - 本网站**不保证任何考试成绩或学业成果**。
 - 因使用本网站资源而产生的任何损失，本网站概不负责。
-

第十四条 条款修订

- 本网站有权随时修改本条款与细则，恕不另行通知。
- 会员在条款更新后继续使用服务，即视为同意最新条款内容。